
 

REFERAT PÅRØRENDEGRUPPEMØDE 
 

DATO/TID 15.01.2024 kl.11.00 -13.00 

MØDESTED Parkvej 35  

DELTAGERE Formand Hardy Høj, Jens-Peter Madsen, Ulla Ebsen, Teamkoordinator Tess Berner Petersen, Afdelingsleder Charlotte Nikolajsen 
 

PUNKT-
FORM 

EMNE BESKRIVELSE ANSVAR TID REFERAT 

1. Godkendelse af referat  Referatet fra forrige 
pårørendegruppemøde gennemgås og 
der tilføjes kommentarer såfremt der er 
nogle.  

Hardy Høj 11.00 – 
11.05 

Kommunikation fra punktet: 
Referat godkendt uden kommentarer.   

 

2. 
 
 

Aktiviteter på Parkvej Parkvej 35 skal blandt andet sikre at 
borgerne får tilbud aktiviteter der 
understøtter deres livskvalitet, derfor 
har pårørendegruppen valgt at have 
dette punkt på dagsordenen, sådan vi 
sammen kan understøtte indsatserne 
overfor borgerne.  

Alle i 
pårørendegruppen 

11.05. 
12.30 

Kommunikation fra punktet: 
Charlotte præsenterer pårørendegruppen for 
”Parkvej Posten” en lille avis der er lavet til borgere 
og pårørende på Parkvej. Avisen indeholder billeder 
og små beskrivelser af de aktiviteter der sker på og 
udenfor Parkvej. Det er 1. udgave og formatet vil 
løbende blive udviklet. Pårørendegruppen var 
meget positive overfor tiltaget med ”Parkvej 
Posten”.  
 
Charlotte informerer om at Parkvej, som et led I at 
skabe et overblik over aktiviteter der foregår på 
Parkvej, har dokumenteret aktiviteter der har 
foregået i december måned. Vi drøfter 
aktiviteterne, der har været lavet julebag, holdt 
julefrokost, lavet juleklip, været på juletur, afviklet 
hyggelige søndagscafeér og meget mere. 
Socialtilsyn Øst har krav om at der skal laves fælles 
resultatdokumentation på tværs af de enkelte team. 
Vi drøfter hvordan vi kan gøre denne 
dokumentation endnu mere retningsgivende. Der 



kommer forslag om at vi deler aktiviteterne op på 
følgende måde: 

- Individuelle aktiviteter 
- Aktiviteter i teamet 
- Aktiviteter på tværs af teams 
- Aktiviteter i samfundet 

Dette forslag vil blive en del af vores fælles 
dokumentation fremover.  
 
Charlotte informerer om at vi stille og roligt arbejde 
med at få et kunstprojekt igangsat på Parkvej. Det 
er I sin spæde opstart. Der skal søges midler til 
dette projekt. Vi har haft kontakt til kunstner der vil 
lave et prisoverslag. Der informeres yderligere om 
dette, når der er nyt i sagen.  
Kunstprojektet kan have en lille udgift med 
vedligeholdelse. Denne udgift afholdes af 
boligforeningen. Da midler til kunstprojekt søges 
eksternt er der ikke borger relaterede udgifter 
forbundet med dette projekt.  
 
Charlotte har kontaktet musikskolen for at spørge 
om de kunne komme på Parkvej og spille musik for 
borgerne. Dette var desværre ikke muligt.  
 
Hardy informerer om at LEV har fået nogle penge 
der kan arrangeres aktiviteter for. LEV er i gang med 
at afklare hvordan pengene skal bruges.  
 
Vi bestiller Årskort til Knuthenborg til de borgere 
der ønsker at have mulighed for at komme i 
Knuthenborg.  
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Eventuelt Her kan der drøftes punkter, som ikke er 
kommet i dagsordenen inden mødet.  

Hardy Høj  12.30 -
12.55 

Kommunikation fra punktet: 
Tess vil kontakte Absalon vedr. mulighed for at 
studerende kunne komme på Parkvej og lave 
aktiviteter for borgerne.  
 
Der spørges ind til hvilke regler der gælder når 
borgerne skal indlægges. Reglerne er at vi ledsager 
borgerne til sygehuset og sikre at nødvendige 
informationer er overgivet. I samarbejde med 
sygehuset drøftes der om borgerne har brug for 
støtte fra medarbejderne på Parkvej under 
indlæggelsen. Såfremt dette er nødvendigt, skal 
sygehuset underskrive dokument og afholde 
udgifter i den forbindelse. Dette for fortsat at sikre 
normeringen for de øvrige borgere på Parkvej.  
 
Vi har fået/er ved at få lagt nye gulve i alle teams. I 
den forbindelse har borgerne været i sommerhus. Vi 
drøfter ferieture aftalen og hvordan vi sikre at 
borgerne får tilbudt ferieaktiviteter selvom den 
institutionsbetalte ferie er afviklet i januar, hvor der 
ikke er så mange ferieaktiviteter, som der er om 
sommeren.   
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Dato for næste 
pårørendegruppe  

 Hardy Høj 12.55 -
13.00 

Kommunikation fra punktet: 
 

 

PUNKTER TIL NÆSTE GANG 

DATO EMNE 
 

BESKRIVELSE/HISTORIK ANSVAR TID BEMÆRKNINGER 



18.01.2024 Eksterne tilsyns 
betydning for Parkvej 

 Charlotte 30 
minutter 

Charlotte foreslår at vi forholder os til de eksterne 
tilsyn og disses betydning for indsatser på Parkvej 35, 
herunder socialtilsyn, styrelsen for patientsikkerhed 
og arbejdstilsyn.  

18.01.2024 Nyt punkt til 
dagsordenen 

Forslag om at ”Nyt fra ledelsen” bliver et 
fast punkt på dagsordenen.  

   

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

      

 

 


